

Speaker Luncheon Meeting
午餐演講會



Hong Kong Land Holdings Limited Chief Executive Mr YK Pang SBS JP shares his insight on “Who are Hong Kong’s Economic Friends and Adversaries?”

香港置地控股有限公司行政總裁彭耀佳先生就「Who are Hong Kong’s Economic Friends and Adversaries?」分享他的見解。彭先生是香港置地控股有限公司的行政總裁。



The Hon Mr Nicholas W Yang JP, Secretary for Innovation and Technology, Hong Kong Special Administrative Region, discusses “Innovation and Technology : What’s in it for Hong Kong?”.

香港特別行政區創新及科技局局長楊偉雄議員為題目「Innovation and Technology : What’s in it for Hong Kong?」主講。

SME Forum
中小企業論壇



More than 25 persons attend the SME Forum to learn about “SMEs in Growing Stage - Modernisation & Governance.” Speakers at the forum include:

- Ir Prof John Mok, Chairman, Automatic Manufacturing Ltd; Council Member, HKIoD; Chairman, HKIoD SME Committee;
- Dr Leonard Chan, Sales & Marketing Director, Sunlight Paper Agency Limited; Member, HKIoD EPA Committee and SME Committee;
- Mr WF Leung, Chief Executive Officer, Artemis Digital Limited

超過25名人士出席主題為「中小企成長階段的現代化與管治」的中小企業論壇。主講嘉賓包括：

- 藝美達集團主席、香港董事學會理事及中小企業委員會主席 莫建鄰教授
- 森麗紙業代理有限公司業務總監、香港董事學會理事、經濟及公共事務委員會及中小企業委員會會員 陳新國博士
- 衍盛數碼行政總裁梁偉峰先生

Kindred Relations 友好組織關係



Ms Carrie Leung, CEO of The Hong Kong Institute of Bankers, meets Dr Carlye Tsui, HKIoD's CEO, in a discussion among colleagues to explore collaboration.

香港銀行學會行政總監梁嘉麗女士與本會行政總裁徐尉玲博士會面相談合作事宜。雙方同事合照。

Happy-Hour Networking Session 會員歡聚時光



More than 90 guests attend the Spring Networking Session.
超過90人參加今年農曆新年的會員歡聚時光活動。

Professional Talk

專業講座



Organised by the Institute and sponsored by KPMG and Denz Capital, this talk is about how company directors today can leverage Internet and new media in creating business opportunities.

由本會舉辦並得到KPMG和戴斯資本贊助，「互聯網世代，商機與未來」講座講述董事將如何利用互聯網和新媒體創造商機。



Jointly co-organised by HKIoD and KPMG, the Professional Talk entitled “Green Bond Financing” draws more than 60 attendees. The programme is one of the events of the International Financial Week (IFW 2016) held in January simultaneously with the annual Asia Financial Forum.

由本會及KPMG合辦，主題為「Green Bond Financing」的專業講座吸引超過60人出席。此講座為一月時舉行的「國際金融周2016」(IFW 2016)活動之一。IFW與每年亞洲金融論壇同時舉行。



As part of the International Financial Week (IFW 2016) and jointly organised with Baker and McKenzie, the Professional Talk launched by the Institute takes the theme “To Disclose or Not to Disclose”. A re-run on the same topic was held in March.

亦為「國際金融周2016」節目之一，專題講座以「To Disclose or Not to Disclose」為主題並繼續與Baker and McKenzie合辦。因反應熱烈，同一主題在3月再舉行了一次。